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Overheden verrichten over het algemeen publiekrechtelijke taken. Overheden zijn echter 
steeds meer economische activiteiten gaan verrichten. Met deze economische activiteiten 
treedt de overheid in concurrentie met particuliere ondernemingen. Tegen deze achtergrond 
is de Wet Markt en Overheid in het leven geroepen. De wet heeft als doel zo gelijk mogelijke 
concurrentieverhoudingen tussen overheden en bedrijven te creëren. Hiervoor geeft de wet 
spelregels. De belangrijkste spelregel is, dat de gemeente dergelijke activiteiten wel mag 
aanbieden maar dan in beginsel aan de afnemer de integrale kostprijs in rekening moet 
brengen.  
  
De Wet markt en overheid sluit zeer goed aan bij een aantal beleidsuitgangspunten van de 
gemeente Leusden. Denk hierbij aan samenleving voorop en een accommodatiebeleid wat 
ondernemerschap stimuleert. 
De wet geeft een mogelijk om af te wijken van de gedragsregels, maar dan dient dit wel te 
gebeuren op basis van een raadsbesluit. Daarin moet worden bepaalt welke activiteiten 
verricht worden in “het algemeen belang”.  
  
Vooruitlopend op een raadsvoorstel wordt op dit moment geïnventariseerd welke activiteiten 
als economisch kunnen worden aangemerkt, waarbij thans niet de integrale kostprijs in 
rekening wordt gebracht. Terwijl deze activiteiten uit een oogpunt van algemeen belang wel 
wenselijk zijn. De verhuur van sportaccommodaties is een van deze activiteiten.  
Het "beoefenen" van sport beschouwt het college van de gemeente Leusden van algemeen 
belang. Het aanbieden van sportaccommodaties kan echter gezien worden als een 
economische activiteit. Ambtelijk wordt onderzocht of het haalbaar is een scheiding tussen 
subsidie en verhuur mogelijk te maken. Dit betekent dat op basis van integrale kostprijs 
sportaccommodaties worden aangeboden en verenigingen naar rato een subsidie wordt 
geboden. Hierdoor kunnen marktpartijen concurrerend aanbieden, wat efficiëntie verhoogt  
terwijl dit niet leidt tot financiële druk bij de sportverenigingen. Voorwaarde van deze aanpak 
is dat de administratiekosten verantwoord zijn. Omdat invulling vanuit het sportbedrijf voor 
deze oplossing noodzakelijk is (voorkomen administratie druk en “toch” betrokkenheid van 
marktpartijen) ) zal het voorstel niet voor de genoemde termijn van 1 juli worden 
aangeleverd, aangezien op dit moment de selectieprocedure voor het sportbedrijf nog loopt. 
Onze inschatting is dat het (gemotiveerd) overschrijden van deze termijn geen groot risico 
betreft. De wet heeft overigens betrekking op veel meer dan alleen sport accommodaties / 
activiteiten! Hierover zal het college nog in 2014 aan de raad een besluit voorleggen. 

 


